
Magyar Vitorlás Szövetség 

Nagyhajós Bizottság 

Kurucz Sándor Elnök Úr részére, 

Tisztelt Elnök Úr! 

Alábbi soraim apropóját több tényező is készteti,  -mint Nagyhajós Bizottság Elnöki 

újraválasztása, ehhez szívből gratulálunk!  -mint 50-es hajó érdekelt az EGISz Vitorlás 

Klubban,  -mint az NB vezetője. 

Az 50-es cirkáló flotta életében meghatározó volt és marad is a Magyar Vitorlás Szövetség 

keretei között való működés, osztályszinten való versenyzés. Viszont a támasztott 

feltételeknek való megfelelés az utóbbi időben már bizonyos nehézségekkel jár. Mert 

nemcsak az osztály hajói klasszikusok, hanem (sajnos, vagy szerencsére) a tulajdonosok-

kormányosok többségének életkora is a senior kategóriába sorolható,  számszerűleg bőven 70-

dik életév felett van. 

A másik tény, hogy a fiatalabb tulajdonosok közül négyen más MVSz hajóosztályban is 

érdekeltek. 

Gondolom szükségtelen hangsúlyoznom, hogy mindenki osztályszinten szeret versenyezni. A 

YS-ben történő szereplés nagy mértékben csökkenti ezt a kedvet, ami nyilvánvalóan a 

versenyektől való távolmaradást eredményezi. Ez pedig most, mikor az új MVSz vezetés 

egyik célkitűzése a szövetség anyagi biztonságának erősítése, az a közös érdekekkel szembe 

megy. 

Mivel a versenyek többségénél négy, vagy annál több hajó esetén, már külön értékelés van, 

kérem a T. Elnök Urat, hogy vonatkozásunkban a  

                (7/2019(01.16) számú MVSz elnökségi határozat 2. 2. b. pontját: Státusz megújítás 

esetén… 4 verseny, legalább 6 hajó… 

kitételt módosítsák:   4 verseny, 4 hajó értékekre.    

A 2021 évi szezont ettől függetlenül a részvétel szempontjából igyekszünk a tőlünk elvárható 

maximális szinten teljesíteni és erősíteni az MVSz célkitűzéseit. 

Bízva segítő együttműködésében, 

  

Tisztelettel, 

Farkas János 

50 Cirkáló Flotta 

osztálykapitány 



 


